
Mevrouw Verburg (CDA): Mijn
fractie verzet zich niet tegen dit
verzoek, maar stelt voor om er een
spoeddebat van te maken in plaats
van een interpellatie.

De heer Vendrik (GroenLinks): Ik
ben altijd gevoelig voor verzoeken
van mevrouw Verburg en stem hier
dan ook graag mee in.

De voorzitter: Ik stel dan voor een
spoeddebat te houden en wel in de
loop van de volgende week, gelet op
de agenda. Voorts stel ik voor om
daarbij de spreektijden te beperken
tot vijf minuten per fractie.

Overeenkomstig het voorstel van de
voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Karimi.

Mevrouw Karimi (GroenLinks):
Voorzitter. De afgelopen tweeënhalve
week hebben wij allen de afschuwe-
lijke foto's van de martelingen en
vernederingen van Iraakse gevange-
nen door Amerikaanse militairen
gezien. De Amerikaanse politici
waren er als de kippen bij om te
zeggen dat de verantwoordelijkheid
ervoor ligt bij een aantal misdadige
individuen. Het lijkt echter steeds
meer op een gerichte beleidslijn die
gepropageerd is door leden van de
Bushadministratie. Ook ten aanzien
van het gedrag van de Britten ten
opzichte van die gevangenen rijzen
er steeds meer vragen.

De Nederlandse troepen mogen
zelf geen gevangenen in detentie
houden en zij moeten gevangenen
overdragen aan vertegenwoordigers
van de bezettende mogendheden, de
Britten en de Amerikanen. Ik heb op
3 mei schriftelijke vragen gesteld aan
de minister van Defensie en de
minister van Buitenlandse Zaken
over de situatie van de Iraakse
gevangenen, over hun lot en over de
behandeling door de Britse en
Amerikaanse vertegenwoordigers in
Irak. Ik heb tot nu toe geen antwoord
op die vragen gekregen, maar
desalniettemin hebben deze
ministers in de media, zowel de
minister van Buitenlandse Zaken als
de minister van Defensie, uitspraken
daarover gedaan.

Dat kan volgens mij niet. Daarom
vraag ik via u, voorzitter, om een
schriftelijke beantwoording van mijn
vragen morgen vóór 12.00 uur.

De heer Koenders (PvdA): Ik kan het
daarmee eens zijn, want het is een
belangrijke zaak. Ik wil dan echter
ook graag dat de desbetreffende
vragen van de PvdA die eind april
zijn gesteld, ook beantwoord
worden. Die vragen betreffen de
martelingen, de foto's, de verant-
woordelijkheid van Rumsfeld etc.

De heer Ormel (CDA): Ik ben
enigszins verbaasd over dit verzoek,
omdat wij over enkele minuten een
extra procedurevergadering hebben.
Daarin kan dit punt aan de orde
komen.

Mevrouw Karimi (GroenLinks): Ik
heb deze vragen reeds op 3 mei
schriftelijk gesteld. De ministers
hebben daarover publiekelijk
uitspraken gedaan. Ik wil dat mijn
vragen morgen vóór 12.00 beant-
woord worden. Ik heb daarvoor geen
extra procedurevergadering nodig.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet, in het bijzonder naar de
ministers van Buitenlandse zaken en
van Defensie.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Van Dijken.

Mevrouw Van Dijken (PvdA):
Voorzitter. Ik zou u willen vragen om
een heel kort spoeddebat naar
aanleiding van het zojuist gehouden
vragenuurtje. Voor dat debatje is erg
weinig tijd nodig, want ik kan
namens zes partijen het woord
voeren. Het betreft Valys.

De voorzitter: Kan het ook volgende
week nog?

Mevrouw Van Dijken (PvdA): Dat
kan maar dat lijkt mij niet nodig,
want het kan binnen een kwartier
worden afgehandeld. Vanavond komt
er een hoop ruimte vrij. Wij zijn
bereid om het vanavond af te
handelen.

De voorzitter: Ik stel voor, dit aan
de agenda van morgen toe te
voegen.

Mevrouw Verburg (CDA): Voorzitter.
Het is een korte vraag, maar
daardoor ook onhelder. Kan
mevrouw Van Dijken aangeven

waarover precies zij een spoeddebat
wil hebben en welke vragen
onbeantwoord zijn? Dan kunnen wij
beoordelen of wij haar verzoek al
dan niet zullen ondersteunen.

Mevrouw Van Dijken (PvdA):
Verschillende partijen hebben
gevraagd hoe de staatssecretaris en
de minister denken om te gaan met
het in gebreke blijven van de
Nederlandse Spoorwegen. Wij
hebben ook gevraagd hoe de
valyskilometers gecompenseerd
worden die mensen hebben moeten
inzetten. Op beide vragen is geen
bevredigend antwoord gekomen.

De voorzitter: Ik stel voor, dit
onderwerp morgen op de plenaire
agenda te plaatsen, met een
spreektijd van twee minuten per
fractie.

Daartoe wordt besloten

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Örgü.

Mevrouw Örgü (VVD): Voorzitter. Ik
verzoek u, het verslag van het AO
over loverboys op de plenaire
agenda te plaatsen. Als dit deze
week niet meer kan, is begin
volgende week ook goed.

De voorzitter: Ik stel voor, dit VAO
op de plenaire agenda van morgen
te plaatsen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend in het debat
over huiselijk geweld, te weten:
- de gewijzigde motie-Kraneveldt
over het vrijmaken van begroting-
smiddelen voor juridische vroeghulp
(28345, nr. 21).

(Zie vergadering van 29 april 2004.)

De voorzitter: In constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de
Groep Lazrak en de LPF voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Voorzitter
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